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فرمانده کل ســپاه پاســداران گفت: کار مشترک نیروی 
هوافضا و نیروی دریایی ســپاه پاســداران با شلیک یک 
موشک بالستیک دوربرد از روی یک ناو جنگی با موفقیت 

انجام گرفت و این دســتاورد جدید؛ بــردِ نفوذ و قدرت 
دریایی ما را تا هر نقطه دلخواه افزایش داد.

سرلشکر حسین ســامی گفت: به عنوان سپاه پاسداران 

انقاب اســامی، پیشــمرگ ملت بزرگ ایران و مصمم 
هســتیم تا مقتدرانه با همــه وجود از امنیــت و منافع 
ملی و دســتاوردهای انقاب اسامی دفاع کنیم و مقابل 
همــه تهدیدات و مخاطرات با همه قدرت بایســتیم و از 
شــکل گیری معادلات جدید در حوزه امنیت ملی کشور 

مقتدرانه جلوگیری کنیم. 
فرمانده کل ســپاه پاســداران انقاب اســامی افزود: ما 
مقابل هر توطئه و اقدام، حتماً عکس العمل های مناسب و 
سنگینی را نشان خواهیم داد و اقتدار، قدرت و اراده ما به 
اندازه شکست دادن هر ائتافی از قدرت های بزرگ کاما 

مهیا و در صحنه آماده است.
سرلشکر سامی با اشــاره به قدرت نیروی دریایی سپاه، 
تصریح کرد: قدرت دفاع و تهاجم دریایی ما با ورود انبوهی 
از پهپادها، موشک های کروز و حتی موشک های بالستیک 
نقطه زن با قابلیت هدف قرار دادن شــناورهای رزمی در 
دریا یک مجموعه بســیار پیچیــده و در هم تنیده ای از 

توانمندی های به روز و پیشرفته و مدرن را نشان می دهد.
وی ادامه داد:  در نیروی دریای ســپاه ما چند دســتاورد 
جدید داشــتیم؛ اولین مسأله کار مشــترک بین نیروی 
هوافضا و نیروی دریایی ســپاه پاسداران بود که با شلیک 
یک موشــک بالســتیک دوربرد از روی یک ناو جنگی با 
موفقیت انجام گرفت و این دســتاورد جدید؛ بردِ نفوذ و 

قدرت دریایی ما را تا هر نقطه دلخواه افزایش داده است.
فرمانده کل ســپاه پاســداران همچنین با اشاره به سایر 
توانمندی هــای نیروی دریایی ســپاه تاکید کرد: ناوهای 
اقیانوس پیمــای ما می توانند در هر نقطه ای از اقیانوس ها 
ظاهر شــوند و طبیعتاً وقتی می توانیم از آن ها موشــک 
شــلیک کنیم، هیچ نقطه امنی برای قدرتی که بخواهد 

برای ما ناامنی ایجاد کند، وجود ندارد.
سردار سرلشکر حسین سامی در جمع فرماندهان سپاه 
گفت: امروز سپاه مفتخر است که پس از ۴۵ سال و با این 

همه فتنه از این انقاب شــکوهمند حفاظت کرده و این 
کاروان بزرگ انقــاب در حال طی کردن و فتح قله های 
جدید است. سرلشکر سامی با بیان اینکه خداوند متعال 
ســپاه را در بحران ها رشد داد، گفت: ســپاه در خارج از 
میدان رشد نکرد، بلکه هر وقت سپاه قدرت افزایی کرد در 
جنگ، درگیری و نبرد بود. وقتی جنگ ها و چالش ها به ما 
تحمیل می شد، در وهله نخست فراتر از ظرفیت سپاه بود. 
به عنوان مثال جنگ هشت ساله با آن عظمت و مقیاس 
جهانی که ســپاه با امکانات اولیه در مقابل آن ایستاد اما 
وقتی از جنگ خارج شد، متفاوت و وسیعتر از بحران بود 
و ســپاه بزرگتر و قوی تر شده بود. این بحران ها ادامه پیدا 
کرد، سپاه رشد کرد، قامت سپاه کامل شد و تکامل یافت.

ســردار سامی نیز با بیان اینکه دشمن از هر مسیری که 
بخواهد وارد شود، سپاه و بســیج به اذن الهی راه را بر او 
بســته  است، تاکید کرد: امروز به سپاهی رسیدیم که اگر 
در میدان جنگ نظامی باشد، با اعتماد به خداوند متعال، 
مطمئن هســتیم، پیروز خواهیم شد. اگر جنگ سایبری 
باشــد در آن دشمن را شکســت می دهیم چرا که تجربه 
آن را داریم. اگر جنگ کشــتی ها باشد و کشتی های ما را 
بزنند، حتما به همان تعداد و حتی بیشتر از آن ها می زنیم. 
اگر جنگ به میدان های بیرونی کشیده شود، سپاه قدرت 
ساخت قدرت در بیرون را دارد. اگر دشمن به فتنه جهانی 
برای ما مانند سال ۱۴۰۱ بیندیشد ما در میانه آن فتنه، بر 
او غلبه می کنیم. اگر دشمن بخواهد فقر را به تحمیل کند 
 ما در میدان محرومیت زدایی حاضر می شــویم و دستان 
دشــمن را می بندیم. وی تصریح کرد: پاسداران امروز با 
پاسداران نسل اولیه تفاوتی ندارند، به همان اندازه وفادار، 
شــهادت طلب، شــجاع، متفکر و مدبر هستند و معجزه 
می کنند. یعنی هر جایی این نظام با مشکلی مانند سیل، 
زلزله، بارش برف و بایای طبیعی و عرصه های نیاز مواجه 

شود، پاسداران به داد مردم می رسند. 

نایب رئیــس هیات تحقیق و تفحص از ســتاد دریاچه 
ارومیه از نهایی شدن گزارش این هیئت خبر داد و گفت: 
گزارش برای بررسی در جلسه علنی تقدیم هیئت رئیسه 

می شود.
جال محمودزاده نائــب رئیس هیأت تحقیق و تفحص 
از عملکرد ســتاد احیای دریاچه ارومیــه درباره آخرین 
وضعیت تحقیق و تفحص از ستاد دریاچه ارومیه ، گفت: 
گزارش تحقیق و تفحص از عملکرد مالی و اداری ســتاد 
احیاء دریاچــه ارومیه )از ســال ۱388 الی ۱398( در 

جلسه اخیر هیأت نهایی شد.
وی افزود: گزارش هیئت تفحص جهت بررسی در جلسه 
علنی تقدیم هیئت رئیسه می شود و به زودی در جلسه 

علنی قرائت و به رأی گذاشته خواهد شد.

نایب رئیس هیات تفحص از ســتاد دریاچه ارومیه بیان 
کــرد: در صورت موافقت نمایندگان بــا این گزارش در 
جلسه علنی، پرونده به منظور بررسی قضایی به دستگاه 

قضا ارجاع خواهد شد.
محمودزاده گفت: ســتاد احیای دریاچــه ارومیه از بدو 
تأسیس تاکنون عاوه بر کمک های بین المللی، اعتبارات 
فراوانی دریافت کرده است، حدود 6 هزار میلیارد تومان 

اعتبارات دولتی در اختیار این ستاد قرار گرفته است.
وی افــزود: قــرار بود ســتاد احیای دریاچــه ارومیه با 
هزینه کرد اعتبارات بر اساس نقشه ۱۰ ساله کاهش تراز 
آبی دریاچه ارومیه که از سال ۱37۴ و با شیب متوسط 

۴۰ ســانتیمتر در هر سال آغاز شد در درجه اول طی 8 
سال برنامه احیا به تراز ۱27۴.۱ متر برسد اما نتیجه آن 
شــد که در حال حاضر بخش عظیمی از دریاچه ارومیه 
خشک شده و بیش از 3۰ میلیارد مترمکعب آب نسبت 

به دوره های پرآبی کاهش یافته است.
وی تصریح کرد: دریاچه ارومیه نسبت به تراز اکولوژیک 
خــود با کمبود آب ۱3 تا ۱9 میلیــارد مترمکعب روبرو 
اســت اما چرا ســتاد احیــای دریاچه ارومیــه علیرغم 
هزینه کــرد بیش از 6 هزار میلیارد تومان نتوانســته به 
کوچکترین اهداف برســد، این حیــف و میل بیت المال 
و عــدم موفقیت ســتاد احیا دلایل مختلفــی دارد که 

نیازمند تحقیق و تفحص مجلس شــورای اسامی است. 
محمودزاده عنوان کرد: تصمیمات ســتاد احیای دریاچه 
ارومیه غیرفنی بوده و بر مبنای صرفا بالا بردن تراز آبی 
دریاچــه ارومیه به هر قیمتی حتی ضایع شــدن حق و 
حقوق کشــاورزان اســتان های آذربایجان های شرقی و 
غربی و کردستان و معیشــت مردم استان های مد نظر 
بوده اســت. نماینده مهاباد عنوان کرد: شائبه های سوء 
استفاده های مالی، قانون شکنی و دورزدن قوانین مجلس 
صرف اعتبارات ســتاد احیا در مــوارد غیرضرور و خارج 
از وظایــف قانونی و برخــاف موافقتنامه ها و هزینه کرد 
اعتبارات در مأموریت ها، همایش ها و ســفرهای خارجی 
اعضای ستاد و پروژه های ناموفق از جمله موارد مد نظر 

است که باعث کلید خوردن این تفحص شده بود.

فرمانده سپاه خبر داد

شلیک موشک بالستیک دوربرد از ناو جنگی سپاه

حیف و میل 6 هزار میلیارد تومان برای احیای دریاچه ارومیه

توضیحات روابط عمومی درباره از دسترس 
خارج شدن سایت های مجلس

روابــط عمومی مجلس با صدور اطاعیه ای درباره از دســترس خارج شــدن 
ســایت های مجلــس اعام کرد که ابعــاد این موضوع توســط تیم های فنی 
کارشناسی در حال بررسی بوده و به زودی اطاع رسانی های لازم صورت خواهد 
گرفت. روابط عمومی مجلس در ادامه افزود: ســایت مجلس شورای اسامی و 
خبرگزاری خانه ملت از صبح روز سه شنبه به دلیل حمات سایبری، هک و از 
دســترس خارج شده است.  ابعاد این موضوع توسط تیم های فنی کارشناسی 

در حال بررسی بوده و به زودی اطاع رسانی های لازم صورت خواهد گرفت.
این اطاعیه می افزاید: بررسی اولیه این تصاویر نشان می دهد که برخی از این 
اسناد دستکاری شده و غیرقابل استناد است. به این صورت که هکرها احتمالا 
از طریق دسترسی محدود به برخی اسناد، اسناد واقعی را دستکاری کرده اند. 
به عنوان نمونه در فایلی که باعنوان حقوق نمایندگان در خرداد ۱۴۰2 منتشر 
شده یک ستون باعنوان جمع نهایی حاوی اعداد غیرواقعی درج شده است که 

در اسناد پرداختی مجلس وجود ندارد.

مجلس

دبیرکل حزب مردم سالاری که در برنامه به 
اضافه یک شبکه ســوم حضور یافته بود به 
تفصیل درباره ضرورت رفع موانع مشارکت 
حداکثری سخن گفت که متن سخنان وی 

به شرح زیر است: 
در ابتــدا باید بگویم که ایــن برنامه برنامه 
خوبیســت ولــی ای کاش فقــط در زمان 
انتخابات نباشــد و پس از انتخابات این جور 
گفت وگوها ادامه پیدا کند که جوانان بتوانند 

بیایند و صحبت کنند.
معتقدم بعضــی صحبت ها خوب اســت و 
عزیــزان بعضی آمارها را یکجانبه می گویند، 
عالی تریــن وضعیت موشــکی و دفاعی را 
داشته باشــید، عالی ترین پهپادهای دنیا را 
داشــته باشــید ولی مردم را نداشته باشید 
هیچ چیزی ندارید، اســاس مردم هستند، 
اگر اعتماد مردم نســبت بــه کلیت نظام و 
سیســتم کاهش داشته باشد تمام آن موارد 
اهمیت ندارد، مگر در دنیا از این پیشرفت ها 
کم انجام شده، ما ســاح اتمی هم نداریم، 
مدعی هم نیستیم و نمی خواهیم، اما آنهایی 
که دارند مثا کره شمالی، به چه چیزی باید 

بنازند به صرف اینکه بمب اتمی دارد؟
من معتقــدم یک تفکری در کشــور اصا 
به دنبال توسعه به معنای علمی و دانشگاهی 
آن نیســت، ما تا به حال 6 برنامه پنج ساله 
توسعه داشته ایم که اخیرا مجلس نام آن را 
هم به برنامه پیشــرفت تغییر داده و استناد 
می کنند کــه رهبری فرموده اســت، مگر 

رهبری مخالف توسعه هستند؟
اگر واقعا نگاه همه جانبه به توسعه باشد آن 
وقت می گوییم چــرا راه دور برویم، همین 
کشــورهای همســایه را ببینیم، ما در سند 
چشم اندازی که یک زمانی می گفتیم بیست 
ســاله است و تا ســال ۱۴۰۴، که حالا یک 
سال و نیم از آن مانده، قرار بوده قدرت اول 
منطقه بشــویم و دهمین اقتصاد برتر دنیا. 

مــا می توانیم در این 
به  باقی مانده  مــدت 
برســیم؟  هدف  این 
همســایه های مــا را 
می توانیم  آیا  ببینید 
با امــارات یا قطر که 
اندازه یک اســتان ما 
هــم نیســت و حالا 
ملت های  جام  فینال 
آسیا را برگزار می کند 

رقابــت کنیم، یا مثــا ترکیــه را ببینید، 
بعضی ها می گوینــد در ترکیه هر کس رای 
ندهد جریمه می شــود در صورتیکه 6 دوره 
اســت که این مورد حذف شــده است، در 
ترکیــه در انتخابات اخیــر 89 درصد مردم 
شرکت کرده اند، آن ها از نظر توسعه سیاسی 
هم از ما پیشی گرفته اند، چه برسد به توسعه 

اقتصادی. 
بنده بــا هر چهار حــزب ترکیــه ماقات 
داشــته ام، قائم مقام آقای اردوغان می گفت 
حزب عدالــت و توســعه ۱۵ میلیون عضو 
دارد در صورتی که مــا همه احزاب را جمع 
کنیم اعضای آنهــا به یک میلیون عضو هم 

نمی رسد، خب ما کجای قصه هستیم؟
مــن معتقدم باید امیدوار باشــیم و مایوس 

نشــویم، با کمک مردم و به پشتوانه اعتماد 
عمومی برویم و مسائل را حل کنیم.

بنــده صراحتا عرض می کنم که دوســتان 
اصولگــرا اینقدر کاندیــدا دارند که فقط در 
تهران باید از ۱3۰۰ نفر توســط یک هیات 
منتخبی گزینش انجــام دهند البته که در 
پشت قصه پدرخوانده ها تعیین کننده هستند 
و این کارها تشریفات کار است. چرا باید ما 
با ذره بین هم نتوانیم کاندیدا پیدا کنیم برای 
ارائه لیست البته ممکن است در شهرستان ها 
با این تایید صاحیت های جدید شاید حدود 
چهل تا پنجاه نفر داشــته باشیم، در تهران 
بــا ذره بیــن هم  که 
نمی توان کسی را پیدا 
کرد چرا باید بعضی ها 
تا شــب انتخابات هم 
باشند  لرزه داشته  تن 
رد  اســت  ممکن  که 
صاحیت شــوند ولی 
ماه  سه  آقایان  بعضی 
پیــش ستادشــان را 
هم زده اند، این خاف 

عدالت انتخاباتی است.
دبیرکل حزب مردم  سالاری با گرامیداشت 
یاد و خاطــره مرحوم دکتر محمدرضا خباز 
گفت: نمی دانم چرا وی باید ردصاحیت شود. 
بدون شک، تقوا و تعهدش به نظام جمهوری 
اسامی اگر از افراد ردصاحیت کننده بیشتر 

نباشد قطعا کمتر نیست.
وی در پاســخ مجری برنامه مبنی بر تعداد 
دفعات رد صاحیت شدن ایشان پاسخ داد: 
من در دوره هفتم مجلس رد صاحیت شدم 
و علی رغم توصیه رهبری به شورای نگهبان 
که فرمودند این لیســت 2۵۰ نفره مد نظر 
آقایــان خاتمی و کروبی تایید شــوند ولی 

شورای نگهبان عمل نکرد.
عضو هیات علمی دانشگاه عامه طباطبایی 

در پاســخ به اینکه آیا در انتخابات شــرکت 
می کنید یا نه؟ اظهار داشــت: من معتقدم 

مشــکاتی  علی رغــم 
صندوق  داریــم  که 
رای را نبایــد از حیز 
بیندازیــم،  انتفــاع 
من شــنیده ام برخی 
می گویند  دوســتان 
تحریــم  بعضی هــا 
را،  انتخابات  کرده اند 
اصاح طلبی  هیــچ 
تحریم نکرده اســت 

بلکه می گوینــد انتخابات باید مفهوم واقعی 
خود را داشته باشــد. بزرگترین ضربه را به 
مشــارکت همین مجلس یازدهم زده، چون 
پنجم مــرداد قانونی تصویــب کرده اند که 
اگر کســی تا شانزدهم نام نویسی نکرد دیگر 
تمــام، در یازده روز شــورای نگهبان تایید 
کرد، مجمع تشــخیص مصلحت تایید کرد، 
ســتاد انتخابات شــکل گرفــت، آیین نامه 
درست شــد، آنقدر عجله کردند که نه تنها 
احزاب اصاح طلــب بلکه برخی اصولگرایان 
هم نتوانســتند ثبت نام کننــد، چرا؟ چون 
یک تفکری هســت که مشــارکت حداقلی 
در مذاقشــان مزه کــرده هرچه مردم کمتر 
شــرکت کنند آنها خوشحال ترند، می گویند 
اگر مشــارکت حداکثری باشــد دیگر ماها 
نخواهیم بــود. در اواخر مجلس دهم گفتم 
آقای قالیباف شما که نفر اول مجلس یازدهم 
هستید از من که نفر هفتم مجلس دهم بودم 
کمتر رای دارید. مشــارکت مردم اگر باشد 
ماها تازه رأیمان از ۴۰ درصد به بالا شــروع 
می شــود ولی بعضی ها رأیشــان در زیر ۴۰ 
درصد مشارکت است. همه افکارسنجی ها و 
آمارهای رسمی دولتی معتقدند بعید است 
)البتــه من از خداوند می خواهم مشــارکت 
بیشــتر از قبل باشد( مشارکت از دفعه قبل 

بیشتر باشد.
من می گویم چرا اینها به فرمایشات رهبری 
عمل نمی کننــد؟ کدام 
از دست اندرکاران  یک 
به  کردنــد؟  گــوش 
کشور  وزارت  دوستان 
گفتند  آنهــا  گفتــم، 
چرا به مــا می گویید، 
وزیر کشور  به شخص 
گفتم شــما می گویید 
یک سوم این داوطلبان 
بررسی  نرســیدیم  را 
کنیم، گفتم پس حق الناس چه می شــود؟ 
گفتنــد ما احراز عــدم نزدیم، عــدم احراز 
زدیم و ان شــاالله بعدا درست می شود، البته 
شورای نگهبان نفراتی را اضافه کرد، ولی خدا 
شاهد است کسانی که موثر هستند را اضافه 
نمی کند، کسانی که رای آور باشند در منطقه 
نفوذ داشته باشند. حالا که دیگر فرصت تمام 
شده ولی باز هم اگر شورای نگهبان در همین 

هم حرف  هفته  یک 
رهبری را گوش کند 
و سعی کند مشارکت 
افزایــش یابــد و به 
رهبری  فرمایشــات 

عمل می کند.
بــه  پاســخ  در  وی 
مهمــان دیگر برنامه 
کشــور  گفت  کــه 
دست  ســال  هشت 

شــما و تفکر منتســب به اصاح طلبی بود 
اظهارداشت: آقای حسن روحانی نه خودش 
خودش را اصاح طلــب می داند و نه ما او را 

اصاح طلب می دانستیم.
در این دوازده روز هشــت هزارتومان قیمت 
دلار بالا رفته است، یعنی در این هشت روز 
ارزش پــول ملی کاهش پیدا کرده اســت، 

از زمــان دلار 7 تومانــی در دوران مرحوم 
بــازرگان تا الان این اندازه افزایش قیمت در 
این بازه زمانی کوتاه بی ســابقه بوده اســت. 
شــما می گویید برجام، آقای گروسی دو سه 
روز قبل گفتند ایران پذیرفته غنی سازی 6۰ 
درصد را کاهش دهد، این یعنی عقب نشینی، 

آن وقت شما می گویید برجام؟
در همین قضایای اخیر و بحث های پاکستان 
و بلوچســتان و.... بعضی جاها کشــورهای 
غربی و آمریکایی ها می گویند ایران نقشــی 
نداشــته اســت ولــی بعضی هــا در داخل 
می گوینــد آنها بیخــود می گویند، ما نقش 
داشــته ایم، خب معلوم است اینطوری باید 
ارزش پــول ملی اینقدر کاهــش پیدا کند، 
والله اگر معیشــت مردم خوب باشد خیلی 
هم به ایــن ردصاحیت ها ربطی ندارد، این 
ردصاحیت هــا ده الی پانــزده درصد تاثیر 
دارد، مردم می گویند ما هشتمان گرو نهمان 

است شما چرا از انتخابات حرف می زنید.
وی در پاسخ به آخرین سوال مجری برنامه 
مبنی بر اینکه »از یک 
سو دعوت به مشارکت 
در انتخابــات و از یک 
سو نقد صریح و تند و 
بازگو  بی پروای شرایط 
می شود، این دو موافق 
آیا  نیســتند،  یکدیگر 
روی گردانی  باعث  این 
از انتخابات نمی شود؟« 
نیت  اگر  اظهارداشت: 
ما این باشد که مردم را بخواهیم قهر بدهیم 
با انتخابات حتما درست نیست، اما باید یک 
تلنگری به مســئولین بزنیم، ما دلسوز نظام 
هستیم، من نباید از بحث جانبازی و خانواده 
شهید بودن حرف بزنم، ما می خواهیم نظام 
بماند برای ماندنشــان هم زمامــداران باید 

عقانیت بیشتری داشته باشند.

دبیر کل حزب مردم  سالاری در برنامه به اضافه یک شبکه سوم:

چراصداوسیمافقطهنگامانتخاباتگفتوگویآزادمیگذارد!؟

که  مشــکلاتی  علی رغم  معتقدم  من 
داریم صندوق رای را نباید از حیّز انتفاع 
برخی دوستان  بیندازیم، من شنیده ام 
کرده اند  تحریــم  بعضی ها  می گویند 
انتخابــات را، هیچ اصلاح طلبی تحریم 
نکرده اســت بلکه می گویند انتخابات 

باید مفهوم واقعی خود را داشته باشد

در این دوازده روز هشــت هزار تومان 
قیمت دلار بالا رفته است، یعنی در این 
هشت روز ارزش پول ملی کاهش پیدا 
کرده اســت، از زمان دلار 7 تومانی در 
دوران مرحوم بازرگان تا الان این اندازه 
افزایش قیمت در این بازه زمانی کوتاه 

بی سابقه بوده است

دبیــرکل حزب مــردم  ســالاری با 
گرامیداشت یاد و خاطره مرحوم دکتر 
محمدرضا خباز گفت: نمی دانم چرا وی 
باید ردصلاحیت شود. بدون شک تقوا و 
تعهدش به نظام جمهوری اسلامی اگر از 
افراد ردصلاحیت کننده بیشتر نباشد، 

قطعا کمتر نیست

نیروی دریایی ســپاه پاسداران انقاب اسامی عصر روز 
سه شنبه دو موشک بالســتیک از خانواده فاتح از داخل 
کانتینر بر روی شــناور اقیانوس پیمای شهید مهدوی 
بصورت آزمایشی شلیک کرد و با موفقیت هدف موردنظر 
را منهدم کرد. براســاس این گزارش موشک بالستیک 

شلیک شده دارای برد ۱7۰۰ کیلومتر است.
سامی تأکید کرد: این دستاورد جدید برد نفوذ و قدرت 
دریایی ما را تا هر نقطه دلخواهی افزایش داد زیرا ناوهای 
اقیانوس پیمای ما می توانند در هر نقطه ای از جهان حاضر 
شوند و زمانی که می توانیم از آن ها موشک شلیک کنیم، 
قاعدتاً هیچ نقطه امنی برای قدرتی که بخواهد برای ما 

ناامنی ایجاد کند، وجود ندارد.

همچنین ناو شهید مهدوی اسفند ماه سال گذشته توسط 
سپاه پاسداران رونمایی و به ناوگان نیروی دریایی الحاق 
شد، این ناو یک ناو کاماً ایرانی، سنگین، چندمنظوره و 
دوربرد است. این ناو قادر است انواع بالگرد، انواع پهپاد، 
و شناورهای موشک انداز را حمل کند و درون خود انواع 
ســامانه های موشــکی، پدافندی و راداری را جای داده 
اســت. وزن این ناو بیــش از 2۱۰۰ تن و طول آن 2۴۰ 
متر و عرض 27 متر است، این ناو انواع رادارهای پیشرفته 
نظیر رادار سه بعدی، سامانه های موشکی، سطح به سطح، 
ســطح به هوا و سامانه  ســوم خرداد و سایر سامانه های 
مخابراتی پیشــرفته را داراســت و در نوع خود از جمله 

ناوهای خاص کشور محسوب می شود.

شلیک دو موشک بالستیک سپاه با برد 1700 کیلومتر

تأیید صلاحیت ۲6 داوطلب انتخابات مجلس خبرگان 
در استان تهران

فرماندار مرکز حوزه انتخابیه ششمین دوره مجلس خبرگان رهبری در تهران از 
تایید صاحیت 26 داوطلب مجلس خبرگان رهبری خبر داد. احمد قیومی روز 
سه شنبه در این زمینه اظهار داشت: با اعام نظر شورای نگهبان، صاحیت 26 نفر 
از داوطلبان مجلس خبرگان رهبری در استان تهران مورد تائید قرار گرفته است. 
معاون اســتاندار اسامی داوطلبان تایید صاحیت شده را به ترتیب حروف الفبا 
بدین شرح اعام کرد: عبدالجواد ابراهیمی فر، محسن اسماعیلی، علیرضا اعرافی، 
مهدی برزگر، مصطفی پورمحمدی، حمید حوالی شهریاری، احمد خوانساری، 
احمد دانش زاده مؤمن، قربانعلی دری نجف آبادی، علی رازینی، محمود رجبی، 
علی رحمانی فرد، حسینعلی سعدی، هادی صادقی، غامعلی صفائی، سعید صلح 
میرزائی، علی قریب دوست، محسن قمی، سیدصادق محمدی، محمود محمدی 
عراقی، غامرضا مصباحی مقدم، محمدعلی موحدی، سیدمحمد علی موسوی، 

علی مومن پور، محمدرضا ناصری کوچه بیوک، غامعلی نعیم آبادی.

سخنگوی ستاد انتخابات کشور:
۲۲ نفر از نمایندگان دوره یازدهم مجلس 

رد صلاحیت شده اند
محسن اسامی سخنگوی ستاد انتخابات کشور درباره روند انتخابات مجلس 
اظهار کرد: صرفا آن دسته از افرادی که درهیات نظارت تایید صاحیت شده اند 
اما در شورای نگهبان با عدم احراز یا عدم تایید مواجه شده اند، تا روز دوشنبه 
فرصت اعتراض داشــتند. شــورای نگهبان هم تا 3۰ بهمن فرصت بررســی 
اعتراضــات را دارد. وی ادامــه داد: ۱27 نماینده دور نهم و دهم مجلس تایید 
صاحیت شده اند. از نمایندگان دوره فعلی 278 نفر ثبت نام کرده اند که 2۴2 

نفر تایید و 22 نفر عدم تایید صاحیت شده اند و ۵ نفر هم انصراف داده اند.

باهنر و مطهری گزینه های اعتدالی ها 
برای سرلیستی در تهران

ایرج عبدی در گفت وگو بــا ایرنا، از تحرکات انتخاباتی اصولگرایان معتدل در 
انتخابات پیش رو خبر داد و گفت: اصولگرایان معتدل در انتخابات دوازدهمین 
دوره مجلس در تهران با سرلیســتی »علی مطهــری« یا »محمد رضا باهنر« 
لیســت خواهند داد. وی اظهار کرد: برنامه ما این بــود تا از میان نمایندگان 
اعتدالی ادوار مجلس برای انتخابات پیش رو لیســت ارائه دهیم که با توجه به 
تأیید صاحیت تعداد کمی از این گروه در انتخابات، ائتاف با ســایر جریانات 

سیاسی که جزء نمایندگان ادوار نیز هستند مطرح شد.
این نماینده ادوار مجلــس افزود: هنوز به طور دقیق برای انتخابات ۱۴۰2 در 
تهران لیستی را تهیه نکرده ایم، اما ائتاف برای تکمیل لیست 3۰ نفره تهران 
در دستور کار ما است. عبدی با بیان اینکه با توجه به تجربه »محمد رضا باهنر« 
و »علی مطهری« ما با سرلیســتی آنها در تهران وارد کارزار انتخابات خواهیم 
شد، گفت: مرامنامه ما در روزهای آینده نهایی خواهد شد؛ مبنای کار عقانیت 

در انجام و پیشبرد امور از جمله در بحث قانون گذاری است.

۲0 نکته دانستنی درباره انتخابات 11 اسفند 1۴0۲
انتخابات ششمین دوره مجلس خبرگان رهبری همزمان با انتخابات دوازدهمین 

دوره مجلس شورای اسامی روز جمعه ۱۱ اسفند ۱۴۰2 برگزار می شود.
براین اساس درباره برگزاری این انتخابات به 2۰ نکته اشاره می شود: 

۱ - بیش از 73 درصد از داوطلبان انتخابات مجلس شــورای اســامی تایید 
صاحیت شدند.

2 - حدود ۱۵ هزار نفر در دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شــورای اسامی 
رقابت می کنند.

3 -  7۰ درصد از داوطلبان بین 3۰ تا ۵۰ سال هستند.
۴ - در این دوره از انتخابات هزار و ۱۰۰ اســتاد دانشــگاه، 2۰۰ پزشک، ۴۰۰ 

قاضی داوطلب هستند.
۵ - هم چنین حدود 37۰ نماینده پیشــین مجلس به عنوان داوطلب حضور 

دارند
 6 - داوطلبان تا 2۵ بهمن می توانند درخواست خود را برای جابه جایی حوزه 

انتخابیه ثبت و طی ۵ روز جواب نهایی را دریافت کنند.
7- 3 و نیم میلیون نفر از واجدین شرایط رای دادن رای اولی هستند.

8- احراز هویت ها هم به صورت کاما الکترونیکی خواهد بود.
9- بر اساس قانون انتخابات مجلس شورای اسامی، داوطلبان یک هفته اجازه 

تبلیغات دارند.
۱۰- تبلیغات پیش از موعد قانونی تخلف است.

۱۱- در استانداری ها و فرمانداری ها و ستادهای انتخاباتی استان ها امکان ثبت 
گزارشات مردمی درخصوص تخلفات داوطلبان انتخابات وجود دارد.

۱2- تعــداد نامزدهــای انتخابات مجلس خبرگان رهبری ۱۴۴ نفر اســت و 
انتخابات مجلس خبرگان رهبری در تمامی حوزه های انتخابیه برگزار خواهد 

شد.
۱3- داوطلبان از روز 2۵ بهمن تا 9 اسفند ماه فرصت تبلیغات دارند.

۱۴- ۱6 کرسی از 88 کرسی مجلس خبرگان رهبری به تهران اختصاص دارد.
۱۵- بر اساس ماده 8 قانون انتخابات فقط احزاب و جبهه های قانونی می توانند 

برای انتخابات فهرست و لیست بدهند.
۱6- صرفا احزابی می توانند از ماده 8 قانون انتخابات استفاده کنند که در زمان 

بندی اعام شده، مجامع عمومی خود را برگزار کرده باشند.
۱7- تــا این لحظه ۱۰۰ حزب مجامع عمومی خــود را در زمان مقرر برگزار 

کرده اند و همین احزاب می توانند لیست و فهرست بدهند.
۱8- جبهه ها مشــکلی برای فعالیت ندارند زیرا در زمان ثبت تاســیس، زمان 

فعالیت خود را اعام می کنند و بر همان اساس می توانند فعالیت کنند.
۱9- برای انتخابات پیش رو 68۱۱ شعبه در کل استان تهران پیش بینی شده 
که حدود ۵۰۰۰ شــعبه برای حوزه انتخابیه تهران، ری، شمیرانات، پردیس و 

اسامشهر است.
2۰- تعداد داوطلبین زن در کشور در ثبت نام مجلس شورای اسامی در کل 
کشور ۱۴ درصد کل ثبت نام کنندگان و در استان تهران ۱7 درصد کل ثبت 

نام کنندگان بوده است.

انتخابات

معاون اول رئیس جمهوری:
بخش خصوصی محور اصلی برگزاری »اکسپو« باشد

محمد مخبر معاون اول رئیس جمهوری در نشســت شورای سیاست گذاری 
ششمین نمایشــگاه بین المللی توانمندی های صادراتی ایران )اکسپو( اظهار 
داشت: معرفی دستاوردها و توانمندی های کشورمان امری ضروری و گامی در 
جهت امیدآفرینی در میان دوستان و ایجاد یأس و ناامیدی در میان دشمنان 
اســت. معــاون اول رئیس جمهوری افزود: ایران به برکت انقاب اســامی از 
ظرفیت ها و دســتاوردهای بزرگی در بخش های مختلف صنعت،  کشــاورزی،  
فناوری های نوین و سایر حوزه ها برخوردار است که مقامات و سران کشورهای 

خارجی همواره در دیدارها و مذاکرات، این توانمندی ها را تحسین می کنند.

دولت


